

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum	2018-03-05
Plats:	Orrliden
Närvarande	Alf Svensson Olle Nilsson Michael Petersson Maria Larsson Ulrika Kårefjärd Tomas Ericsson Nina Lindström Peter Lundh, t o m punkt 4 Anki Lindén, t o m punkt 3 Karl-Anders Siljebråt, t o m punkt 3
Ej närvarande:	Fredrik Haag

1. Mötets öppnande

Alf förklarade mötet öppnat.

2. Dagordning

Dagordningen godkändes.

3. Utvecklingskommittén SÖFF

Anki och Kalle presenterade utvecklingskommitténs arbete samt visade resultatet från den föreningsenkät som genomfördes under förra året. Vi tittade både på våra svar och totalen från de 32 föreningar som svarat. Sen följde en diskussion om hur vi arbetar inom SGOLF.

4. Nya Orrliden

Vi tittade på kartskissen och pratade runt alla delarna samt konstaterade att vi behöver boka ett separat arbetsmöte. Vi sätter datum i samband med årsmötet då Rune Norbäck förhoppningsvis hunnit komma fram med lite idéer.

5. Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. Vi har dock en punkt att följa upp:

a) *Styrelsen inför 2018*

Vi har några namnförslag och hoppas på att de tackar ja.

6. Ordförandens punkt

a) *Samarbete IK Standard*

Inga nya diskussioner har förts, men däremot har F08/09 tränat tillsammans med Standards lag. P08 från Standard har gått in i vårt lag så nu har vi 22 spelare aktiva i det laget.

Vi har ett gemensamt Juniorlag i år.

b) *Rapport från idrottsalliansen*

Ca 20 personer närvarande på ordförandeträffen och det var ett uppskattat möte. Mötet hölls här på Orrliden och Alf berättade om vår verksamhet och om vad vi har på gång anläggningsmässigt.

7. Konsulentens rapport

- Vi höjer träningsavgiften med 100kr/säsong för 3-3 medlemmarna.
- Maria har beställt frivaror för ca 70 000kr, bla ett helt nytt matchställ för herrarna, coachjackor, trunskar och bollar att nyttjas för samtliga lag.
- Torsdag 8/3 görs bokslutet klart.
- Onsdag 7/3 är det SÖFF's årsmöte i Nyköping. Maria och Olle representerar föreningen.
- EIS' årsmöte, den 22/3, representeras av Nina och Alf.
- Vi behöver göra en genomgång/revidering av Krishanteringsplan och den folder som ska finnas med i lagens tränartrunskar.
- Sverige – Danmark, i juni, blir ledaruppmuntran i år.
- Vi har överskott på reflexvästar och det finns andra föreningar som är intresserade av att köpa några av oss.

8. Jämställdhetsarbete

Ulrika påbörjar arbetet inom kort.

9. Ekonomi

Olle har skissat på en budget för 2018 och vi får försöka lägga en budget som om det vore ett normalt verksamhetsår trots ombyggnationer.

a) *Sponsring*

Vi har sökt bidrag från Eskilstuna kommunföretag om 20 000kr/år.

Förhandling pågår med Beyer om sponsring på våra tröjor.

Det kommer in lite småsponsring på 100-åringen.

10. Verksamhetsfrågor

a) *Ungdom*

Alla lag är nu anmälda till sina serier. F05 kommer ha ett samarbete med Ärla/Stenkvista i år.

b) Senior

Herr- och Veteranlag är nu anmälda till sina serier.

Thord fortsätter som tränare och ett kontrakt ska snart skrivas på.

c) Arrangemang

1. Valborg

Arrangemanget blir troligen det sista valborgsfirandet på Orrliden.

2. Midsommar

Arrangemanget blir förhoppningsvis tillsammans med Rosenforsparkens vänner i år igen.

3. Skogstorpsdagen

Arrangemanget blir troligen inställt med tanke på ombyggnationen av Orrliden.

11. Skrivelser

Inga inkomna skrivelser.

12. Övriga frågor

Inga övriga frågor.

13. Nästa möte

Nästa möte är årsmötet onsdag 21/3 kl. 19:00 på Orrliden och direkt därefter har vi konstituerande möte.

14. Mötets avslutning

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Alf Svensson